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Protokół Nr XIV/07 
sesji Rady Miejskiej w Czempiniu  

odbytej w dniu 18 października 2007 roku  
o godzinie 17.00 w Urzędzie Gminy w Czempiniu  

 
 
Obrady rozpoczęto w dniu 18 października 2007 roku o godzinie 17.00. 
Obrady zakończono w dniu 18 października 2007 roku o godzinie 19.30.  
W XIV sesji Rady Miejskiej udział wzięło 14 radnych. 
Ponadto, uczestniczyli w niej: 

• Zastępca Burmistrza Gminy Czempiń – Jan Kaźmierczak; 
• Skarbnik Gminy Czempiń Agata Cichocka – Augustyniak; 
• Radca prawny – Roman Hojan; 
• Radny Powiatu Kościańskiego – Karol Malicki;  
• Kierownik Posterunku Policji w Czempiniu – Dariusz Piotrowski; 
• Dyrektorzy Gminnych Jednostek Organizacyjnych, 
• Kierownicy Referatów Urzędu Gminy w Czempiniu,  
• Sołtysi i Przewodniczący Zarządu Osiedla w Czempiniu, 
• Dziennikarze, 
• Mieszkańcy gminy Czempiń. 

 
Do punktu 1 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz w dniu 18 października 
2007 roku o godzinie 17.00 otworzył XIV sesję Rady Miejskiej i po powitaniu radnych oraz 
gości oświadczył, Ŝe zgodnie z listą obecności, aktualnie w posiedzeniu uczestniczy                    
13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz zaproponował, aby Rada 
Miejska w Czempiniu na sekretarza obrad XIV sesji powołała Wiceprzewodniczącego Rady 
Miejskiej w Czempiniu radnego Przemysława Sztukowskiego, który wyraził zgodę na 
pełnienie tej funkcji.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 13 radnych: 12 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” powołała na sekretarza 
obrad XIV sesji Rady Miejskiej w Czempiniu radnego Przemysława 
Sztukowskiego.  

 
Do punktu 2 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz poinformował, Ŝe radni 
Rady Miejskiej w Czempiniu otrzymali porządek obrad XIV sesji. Do przedłoŜonego 
porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz zgłosił wniosek                     
o wprowadzenie w punkcie 10 a punktu: „Podjęcie uchwały o uchyleniu uchwały w sprawie 
sprzedaŜy nieruchomości niezabudowanej połoŜonej w Czempiniu”.  
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Rada Miejska w Czempiniu w obecności 13 radnych jednogłośnie wprowadziła 
punkt: „Podj ęcie uchwały o uchyleniu uchwały w sprawie sprzedaŜy 
nieruchomości niezabudowanej połoŜonej w Czempiniu” w punkcie 10 a 
porządku obrad XIV sesji Rady Miejskiej w Czempiniu.   

 
Rada Miejska w Czempiniu w  obecności 13 radnych przyjęła jednogłośnie 
porządek obrad XIV sesji Rady Miejskiej w Czempiniu wraz ze zmianą, który 
przedstawiał się w sposób następujący: 

 
1. Otwarcie obrad.  
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu XIII sesji Rady Miejskiej w Czempiniu. 
4. Interpelacje i zapytania radnych.  
5. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu gminy Czempiń 

na 2007 rok.  
6.    Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli oraz zasad 

przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego w roku 2008.  
7.    Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie regulaminu udzielania 

pomocy materialnej dla uczniów.  
8.    Podjęcie uchwały w sprawie górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz 
opróŜniania zbiorników bezodpływowych.  

9.    Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w Piechaninie dla działki nr 206/8.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia opinii potwierdzającej celowość realizacji              
i finansowania zadania w ramach rekultywacji przy dofinansowaniu ze środków 
Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych.  

10a. Podjęcie uchwały o uchyleniu uchwały w sprawie sprzedaŜy nieruchomości  
        niezabudowanej połoŜonej w Czempiniu.   
11. Wybór ławników sądowych do Sądu Rejonowego w Kościanie i Sądu Okręgowego             

w Poznaniu.  
a) przedstawienie opinii o zgłoszonych kandydatach na ławników wyraŜonej przez 

Zespół do jej przedstawienia Radzie Miejskiej w Czempiniu; 
b) powołanie Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia głosowania; 
c) przeprowadzenie głosowania w trybie tajnym; 
d) podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników na kadencję w latach 2008-2011.  

12. Informacja Burmistrza Gminy Czempiń dotycząca oświadczeń majątkowych 
złoŜonych przez zastępcę wójta, sekretarza gminy, skarbnika gminy, kierowników 
jednostek organizacyjnych gminy, osób zarządzających i członków organu 
zarządzającego gminną osobą prawną oraz osób wydających decyzje administracyjne 
w imieniu wójta złoŜonych według stanu na dzień 31 grudnia 2006 roku.  

13. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu dotycząca oświadczeń 
majątkowych złoŜonych przez radnych Rady Miejskiej w Czempiniu według stanu na 
dzień 31 grudnia 2006 roku.  

14. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Czempiń w okresie międzysesyjnym. 
15. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu z działalności                  

w okresie międzysesyjnym.  
16. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  
17.  Wolne głosy i wnioski.  
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Do punktu 3 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz poinformował 
zebranych, Ŝe zapoznał się z protokołem z XIII sesji Rady Miejskiej w Czempiniu i uznał, Ŝe 
jest on zgodny z przebiegiem sesji Rady Miejskiej w Czempiniu.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  Czempiniu radny Przemysław Sztukowski nadzorujący 
sporządzenie protokołu z XIII sesji Rady Miejskiej w Czempiniu, po zapoznaniu się                     
z protokołem, uznał, Ŝe jego treść jest zgodna z przebiegiem XIII sesji Rady Miejskiej                  
w Czempiniu i wniósł o przyjęcie go bez odczytania.   

 
Rada Miejska w Czempiniu w obecności 13 radnych jednogłośnie przyjęła protokół 
z XIII sesji Rady Miejskiej w Czempiniu odbytej w dniu 12 września 2007 roku.  

 
Do punktu 4 porządku obrad: 
 
Interpelacje i zapytania zgłosiło 4 radnych: 
 

1. Radny Aleksander Wieliński w sprawach: 
� udzielenia odpowiedzi na pytanie: „co stało się z pojemnikami metalowymi                

z ul. Polnej w pobliŜu sklepu spoŜywczego; do pojemników tych mieszkańcy 
Osiedla Nr 4 wrzucali odpady w postaci butelek, puszek, szkła. Mieszkańcy 
proszą o ponowne ich ustawienie.  

� udzielenia odpowiedzi na pytanie, kiedy będzie utwardzony teren targowiska 
poprzez płyty betonowe, poniewaŜ w okresie jesienno – zimowym 
powierzchnia całego terenu przeistacza się w „wielkie bajoro” – jeŜeli nie 
dojdzie to utwardzenia, to przynajmniej powinny zostać nawiezione dwie 
przyczepy szlaki w pobliŜu posesji pani Marioli Bąkowskiej; 

� udzielania odpowiedzi na pytaniem czy teren targowiska jest objęty 
regulaminem sporządzonym przez Urząd Gminy w Czempiniu i czy moŜna 
targować na chodnikach w obrębie targowiska – chodniki nie są miejscem 
przeznaczonym do targowania;  

� wycięcia krzewów i samosiejek przy drodze wojewódzkiej z Czempinia                  
w kierunku Śremu – po prawej stronie od krzyŜa do nadajnika komórkowego.    

 
Na salę obrad przybył radny Krzysztof Giemza, wobec czego Rada Miejska                    
w Czempiniu obradowała w składzie 14 – osobowym.  
 

2. Radny Jerzy KrzyŜostaniak  w sprawie ostatecznego usunięcia usterki powodującej 
zapychanie kanalizacji w Borowie na odcinku przy bloku nr 67, której przyczyną są 
wrastające tam korzenie drzew; interwencje  w tej sprawie zgłaszane są regularnie, 
poniewaŜ usterka ta powoduje powstawanie kałuŜy ścieków przy bloku nr 69, które 
następnie spływają do stawu.   

3. Radny Włodzimierz Kuciak w sprawie podania terminu usunięcia śmieci 
pozostawionych na poboczach rowów melioracyjnych po ich oczyszczeniu; kto jest 
odpowiedzialny za usuwanie śmieci po oczyszczeniu rowów, szczególnie dotyczy to 
drogi Piechanin – Głuchowo.     

4. Radny Augustyn Szymczak w sprawie likwidacji znaku zakazu zatrzymywania się               
i postoju na ulicy Kolejowej w Czempiniu przy bloku SKR do wjazdu na targowisko – 
lewa strona od kierunku Słonina. Radny Augustyn Szymczak argumentował, Ŝe                
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w chwili obecnej samochody parkują po drugiej stronie ulicy, co powoduje 
utrudnienia dla ruchu i stan poprzedni był dogodniejszy, aniŜeli obecny.  

 
Do punktu 5 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu gminy 
Czempiń na 2007 rok przedstawionego przez Skarbnik Gminy Czempiń Agatę Cichocką – 
Augustyniak uwag nie wniesiono.   
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XIV/62/07 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 18 października 2007 
w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu gminy Czempiń na 
2007 rok roku przedstawioną przez Skarbnik Gminy Czempiń Agatę Cichocką – 
Augustyniak.  
Uchwała stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
 

Do punktu 6 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli oraz zasad 
przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego w roku przedstawionego wraz                       
z uzasadnieniem przez Młodszego Referenta Referatu Organizacyjnego Urzędu Gminy                 
w Czempiniu Huberta Włodarczaka uwag nie wniesiono.   
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XIV/63/07 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 18 października 2007 
w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli oraz zasad przyznawania                  
i wypłacania dodatku mieszkaniowego w roku przedstawioną wraz                               
z uzasadnieniem przez Młodszego Referenta Referatu Organizacyjnego Urzędu 
Gminy w Czempiniu Huberta Włodarczaka 
Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
 

Do punktu 7 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie regulaminu udzielania pomocy 
materialnej dla uczniów przedstawionego wraz  z uzasadnieniem przez Młodszego Referenta 
Referatu Organizacyjnego Urzędu Gminy w Czempiniu Huberta Włodarczaka uwag nie 
wniesiono.   
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XIV/64/07 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 18 października 2007 
o zmianie uchwały w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej dla 
uczniów przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Młodszego Referenta 
Referatu Organizacyjnego Urzędu Gminy w Czempiniu Huberta Włodarczaka 
Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 8 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie górnych stawek opłat ponoszonych przez 
właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz 
opróŜniania zbiorników bezodpływowych przedstawionego wraz  z uzasadnieniem przez 
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Podinspektora Referatu Inwestycji i Infrastruktury Technicznej Urzędu Gminy                          
w Czempiniu Macieja Luma: 
 
Radny Włodzimierz Kuciak poprosił o wyjaśnienie, jakimi kryteriami kierujemy się przy 
określaniu takich stawek. Radny Włodzimierz Kuciak zwrócił uwagę, Ŝe na terenie gminy 
odpady odbierają dwie firmy,  z których jedna pobiera opłaty od ilości osób w gospodarstwie 
domowym, natomiast druga ustala w umowie odpłatność za pojemnik.   
 
Podinspektor Referatu Inwestycji i Infrastruktury Technicznej Urzędu Gminy                          
w Czempiniu Maciej Lum wyjaśnił, Ŝe zezwolenie na wywóz odpadów z terenu gminy 
Czempiń posiadają aktualnie cztery firmy, natomiast wiodącymi są Eko – Rondo                           
z Puszczykowa oraz  Zakład Usług Komunalnych ze Śremu i faktem jest, Ŝe jedna z nich 
pobiera opłaty od ilości mieszkańców w domu, natomiast druga od odebranego pojemnika                
z odpadami. Maciej Lum wskazał, Ŝe nowelizacja ustawy o utrzymaniu czystości i porządku 
w gminach nie wskazała jednoznacznie, aby gmina pobierała opłaty od kaŜdego mieszkańca                      
i takie rozwiązanie moŜe zostać przyjęte jedynie w drodze referendum. Maciej Lum wskazał, 
Ŝe uchwała, której projekt został przedstawiony będzie określać stawki opłat ponoszonych 
przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych                   
oraz opróŜniania zbiorników bezodpływowych w przypadkach, kiedy w wyniku kontroli 
stwierdzi się, Ŝe mieszkaniec nie posiada umowy na odbiór odpadów i jego obowiązki w tym 
zakresie przejmie gmina; wówczas obciąŜy go ona kosztami według ustalonych stawek. 
Maciej Lum podkreślił, Ŝe kontrole, które rozpoczęły się mają doprowadzić do 
uporządkowania kwestii odbioru nieczystości na terenie gminy, dlatego teŜ w uchwale 
zapisano, Ŝe preferencyjnie będą traktowani mieszkańcy, którzy będą segregować śmieci. 
Maciej Lum podkreślił, Ŝe stawki zostały określone zgodnie z zasadami obowiązującymi na 
wolnym runku i porównane z obowiązującymi w innych gminach.  
 
Radny Wojciech Adamski podsumował, Ŝe stawki, które proponuje się do uchwalenia Radzie 
Miejskiej w Czempiniu „będą stosowane jako kara”, dla tych, którzy nie mają podpisanych 
umów z przedsiębiorstwami odbierającymi odpady i kara ta będzie obciąŜała gminę, a ta 
mieszkańców, którzy ze swojego obowiązku się nie wywiąŜą. Radny Wojciech Adamski 
konkludował, Ŝe uchwała ta pozwoli gminie na zastosowanie tych stawek, jeŜeli gmina spełni 
obowiązek mieszkańców, którzy tego nie zrobią. 
 
Radny Włodzimierz Kuciak poprosił o wyjaśnienie wątpliwości, czy w obecnej sytuacji, 
kiedy mieszkańcy mają podpisane umowy z odbiorcami odpadów nie będzie kolizji,                    
w momencie ustalenia górnych stawek opłat za ich odbiór przez Radę Miejską w Czempiniu.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz wskazał, Ŝe po 
podjęciu uchwały przez Radę Miejską w Czempiniu nie powstanie Ŝadna sprzeczność                    
w obowiązującej sytuacji, tym bardziej, Ŝe uchwała i jej uzasadnienie jasno określa, jakich 
sytuacji te przepisy będą dotyczyły. Radny Krzysztof Sankiewicz podkreślił, Ŝe stawek tych 
nie naleŜy równieŜ określać jako „kary”, poniewaŜ takowymi nie są – określają jedynie, ile 
zapłaci za odbiór odpadów osoba, która uchyla się od tego obowiązku.  
 
W odpowiedzi na pytanie radnego Piotra Wojciechowskiego o rozstrzygnięcie sytuacji,               
w której odpady od mieszkańca odbiera firma nieposiadająca zezwolenia wydanego przez 
Burmistrza Gminy Czempiń, Podinspektor Referatu Inwestycji i Infrastruktury Technicznej 
Urzędu Gminy w Czempiniu Maciej Lum wyjaśnił, Ŝe zawsze firma prowadząca taką 
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działalność musi posiadać zgodę do odbioru odpadów na terenie naszej gminy w formie 
decyzji Burmistrza Gminy Czempiń. 
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XIV/65/07 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 18 października 2007 
o zmianie uchwały w sprawie górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 
nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz 
opróŜniania zbiorników bezodpływowych przedstawioną wraz                                  
z uzasadnieniem przez Podinspektora Referatu Inwestycji i Infrastruktury 
Technicznej Urzędu Gminy w Czempiniu Macieja Luma 
Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 9 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w Piechaninie dla działki nr 206/8 przedstawionego wraz   
z uzasadnieniem przez Kierownika Referatu Gospodarki Gruntami Urzędu Gminy                      
w Czempiniu Romana Skrzypczaka, który wyjaśnił, Ŝe działka, o której mowa w uchwale 
znajduje się „na tyłach” stacji diagnostycznej Pana Sosnowskiego, uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XIV/66/07 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 18 października 2007 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego w Piechaninie dla działki nr 206/8 przedstawioną wraz                            
z uzasadnieniem przez Kierownika Referatu Gospodarki Gruntami Urz ędu 
Gminy w Czempiniu Romana Skrzypczaka  
Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 10 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie wyraŜenia opinii potwierdzającej celowość realizacji                      
i finansowania zadania w ramach rekultywacji przy dofinansowaniu ze środków Funduszu 
Ochrony Gruntów Rolnych przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Kierownika 
Referatu Gospodarki Gruntami Urzędu Gminy w Czempiniu Romana Skrzypczaka: 
 
W odpowiedzi na pytanie radnego Włodzimierza Kuciaka o to, w jakim maksymalnym 
procencie moŜna uzyskać środki w ramach dofinansowania tej inwestycji, Kierownik 
Referatu Gospodarki Gruntami Urzędu Gminy w Czempiniu Roman Skrzypczak wskazał, 
Ŝe jest to kwota 5 tys. zł na 1 kilometr, przy czym szerokość drogi nie moŜe być mniejsza niŜ 
4 metry.  
 
Radny Wojciech Adamski wskazał, Ŝe droga, o której mowa w uchwale łączy miejscowość 
Oborzyska Nowe – gmina Kościan z miejscowością Lubosz w gminie Kościan i „zahacza”              
o gminę Czempiń. Radny Wojciech Adamski wskazał, Ŝe mimo, iŜ kaŜda droga jest waŜna na 
terenie gminy, naleŜy odpowiedzieć na pytanie, czy gmina Czempiń ma pomóc Kościanowi  
w budowie tej drogi i czy to powinno być najwaŜniejsze w tej chwili.  
 
Zastępca Burmistrza Gminy Czempiń Jan Kaźmierczak podkreślił, Ŝe nie moŜna mieć na 
uwadze jedynie miasta Czempinia, ale trzeba pamiętać o całej gminie. Jan Kaźmierczak 
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wskazał, Ŝe przy drodze tej zamieszkują mieszkańcy gminy Czempiń i oni głownie będą               
z niej korzystać.  
 
Radny Augustyn Szymczak podkreślił, Ŝe droga, o której mowa faktycznie łączy kilka 
budynków mieszkańców gminy Czempiń z utwardzoną drogą i nie ma tam innego dojazdu, 
jak tylko ten. Radny Augustyn Szymczak wskazał, Ŝe niezaleŜnie od tego, z której strony 
pojedziemy, zawsze będziemy musieli przejechać przez gminę Kościan.  
 
Radny Stanisław Owsianny przypomniał, Ŝe w roku poprzednim budowana była równieŜ 
droga z Jasienia do Oborzysk i wówczas Wójt Gminy Kościan obiecał, Ŝe odcinek naleŜący 
do gminy Kościan zostanie utwardzony w taki sam sposób, jak naleŜący do gminy Czempiń, 
tymczasem tak się nie stało. Radny Stanisław Owsianny podkreślił, Ŝe gmina Czempiń 
„włoŜyła duŜo pieniędzy, a droga jest donikąd”, poniewaŜ nadal nie ma połączenia                        
z Kościanem, bo część jej jest drogą polną. Radny Stanisław Owsianny wskazał, Ŝe jest za 
wykonaniem tego zadania, jednakŜe naleŜy zobowiązać gminę Kościan, aby wykonała dalsze 
połączenie.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz wskazał, Ŝe                 
z projektu uchwały nie wynika, aby przewidywano pobudowanie drogi asfaltowej, droga 
będzie wyglądała dokładnie tak, jak odcinek drogi Jasień – Oborzyska wykonany przez gminę 
Kościan.  
 
Radny Jerzy KrzyŜostaniak podkreślił, Ŝe w dniu dzisiejszym Rada Miejska w Czempiniu ma 
wyrazić jedynie opinię na temat zasadności budowy tej drogi, co pozwoli na złoŜenie wniosku 
o dofinansowanie do Urzędu Marszałkowskiego, natomiast o kosztach jej budowy będzie 
mowa w terminie późniejszym i wówczas Rada Miejska w Czempiniu zdecyduje, czy zadanie 
to zostanie wykonane.  
 
Radny Włodzimierz Kuciak podkreślił, Ŝe poprawa infrastruktury na terenie gminy jest 
bardzo waŜna i kaŜde takie zadanie, które ten stan poprawia jest zasadne do wykonania. 
Radny Włodzimierz Kuciak podkreślił, Ŝe wykonanie tego zadania będzie na pewno 
procentowało w przyszłości.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: 13 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” podj ęła uchwałę                     
Nr XIV/67/07 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 18 października 2007                      
w sprawie wyraŜenia opinii potwierdzającej celowość realizacji i finansowania 
zadania w ramach rekultywacji przy dofinansowaniu ze środków Funduszu 
Ochrony Gruntów Rolnych przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez 
Kierownika Referatu Gospodarki Gruntami Urz ędu Gminy w Czempiniu 
Romana Skrzypczaka. 
Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 10 a porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały o uchyleniu uchwały w sprawie sprzedaŜy nieruchomości 
niezabudowanej połoŜonej w Czempiniu przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez 
Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu radnego Przemysława Sztukowskiego 
uwag nie wniesiono.   
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Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XIV/68/07 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 18 października 2007 
roku o uchyleniu uchwały w sprawie sprzedaŜy nieruchomości niezabudowanej 
połoŜonej w Czempiniu przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez 
Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu radnego Przemysława 
Sztukowskiego.  
Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 11 porządku obrad: 
 

a) opinię o zgłoszonych kandydatach na ławników wyraŜoną przez Zespół do jej 
przedstawienia Radzie Miejskiej w Czempiniu odczytał Przewodniczący Zespołu 
– radny Przemysław Sztukowski. 
Opinia stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  

b) Do Komisji Skrutacyjnej zgłoszono kandydatury: 
���� Radny Krzysztof Sankiewicz radnego Przemysława Sztukowskiego, który 

wyraził zgodę na pracę w Komisji; 
���� Radny Jerzy KrzyŜostaniak radnego Macieja Głochowiaka, który wyraził 

zgodę na pracę w Komisji; 
���� Radny Piotr Wojciechowski radnego Jerzego KrzyŜostaniaka, który 

wyraził zgodę na pracę w Komisji.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych: 11 głosami „za” przy braku 
głosów „przeciw” i 3 głosach „wstrzymujących się” powołała Komisję 
Skrutacyjną do przeprowadzenia wyborów ławników w składzie: 
Radny Przemysław Sztukowski; 
Radny Jerzy KrzyŜostaniak; 
Radny Maciej Głochowiak. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz ogłosił 5 –
minutową przerwę w obradach.  

 
Po wznowieniu obrad przez Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu radnego 
Krzysztofa Sankiewicza przystąpiono do realizacji punktu 11c porządku obrad                        
i Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz 
poinformował, Ŝe Przewodniczącym Komisji Skrutacyjnej został radny Przemysław 
Sztukowski.  

 
c) Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej radny Przemysław Sztukowski 
poinformował, Ŝe głosowanie będzie odbywało się w ten sposób, Ŝe radni będą 
zakreślać kratkę przy nazwisku kandydata na ławnika, jeŜeli są za jego wyborem 
na ławnika. Radny Przemysław Sztukowski poinformował, Ŝe do Sądu 
Rejonowego w Kościanie w sprawach z zakresu prawa pracy zgłoszono jedną 
kandydatkę, do Sądu Rejonowego w Kościanie zgłoszonych zostało czterech 
kandydatów na ławników – Rada Miejska w Czempiniu ma wybrać trzech, 
natomiast do Sądu Okręgowego w Poznaniu zgłoszono trzech kandydatów na 
ławników, natomiast Rada Miejska w Czempiniu ma wybrać dwóch.  

 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej radny Przemysław Sztukowski wyczytywał 
kolejno nazwiska radnych Rady Miejskiej w Czempiniu, którzy podbierali po trzy 
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karty do głosowania i dokonywali głosowania w kabinie przygotowanej do tego 
celu. 
 
Po dokonaniu głosowania Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny 
Krzysztof Sankiewicz ogłosił 15- minutową przerwę na dokonanie przez Komisję 
Skrutacyjną ustalenia wyników wyborów. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz 
wznowił obrady po przerwie i poprosił Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej           
o odczytanie protokołu z przeprowadzonych wyborów. 
 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej radny Przemysław Sztukowski odczytał 
treść protokołu z głosowania tajnego w wyborach ławników do Sądu Okręgowego 
w Poznaniu i Sądu Rejonowego w Kościanie w dniu 18 października 2007 roku.  
Protokół stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  

 
d)   
Rada Miejska w Czempiniu w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr XIV/69/07 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 18 października 
2007 roku w sprawie wyboru ławników na kadencję w latach 2008-2011 
przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Wiceprzewodniczącego Rady 
Miejskiej w Czempiniu radnego Przemysława Sztukowskiego.  
Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 12 porządku obrad: 
 
Informację Burmistrza Gminy Czempiń dotyczącą oświadczeń majątkowych złoŜonych przez 
zastępcę wójta, sekretarza gminy, skarbnika gminy, kierowników jednostek organizacyjnych 
gminy, osób zarządzających i członków organu zarządzającego gminną osobą prawną oraz 
osób wydających decyzje administracyjne w imieniu wójta złoŜonych według stanu na dzień 
31 grudnia 2006 roku przedstawił Zastępca Burmistrza Gminy Czempiń Jan Kaźmierczak.  
Informacja stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.  
 
Do punktu 13 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz przedstawił 
informację dotyczącą oświadczeń majątkowych złoŜonych przez radnych Rady Miejskiej              
w Czempiniu według stanu na dzień 31 grudnia 2006 roku.  
Informacja stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz przedstawił 
informację Urzędu Skarbowego w Kościanie z analizy danych zawartych w oświadczeniach 
majątkowych za 2006 r.. 
Informacja stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz przedstawił 
informację Wojewody Wielkopolskiego z analizy danych zawartych w oświadczeniach 
majątkowych za 2006 r. Burmistrza Gminy Czempiń i Przewodniczącego Rady Miejskiej                
w Czempiniu.  
Informacja stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.  
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Do punktu 14 porządku obrad: 
 
Do przedstawionej na piśmie przez Burmistrza Gminy Czempiń informacji                               
z działalności w okresie międzysesyjnym oraz wykazu zarządzeń, które stanowią załączniki 
nr 16  i 17  do niniejszego protokołu, uwag nie wniesiono.  
 
Do punktu 15 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz poinformował, Ŝe  
w okresie międzysesyjnym uczestniczył w : 

1. Festynie w Srocku Wielkim;  
2. Festynie „PoŜegnanie lata” na Osiedlu Nr 4 w Czempiniu; 
3. Festynie na Osiedlu Przylesie; 
4. Biegach jesiennych w Racocie; 
5. Uroczystym koncercie orkiestry dętej w rocznicę „Bitwy warszawskiej” oraz złoŜeniu 

kwiatów na cmentarzu w Czempiniu; 
6. Turnieju wsi Gminy Czempiń; 
7. Turnieju Dudziarzy w Czempiniu; 
8. 24 września 2007 roku – w odsłonięciu tablic katyńskich na cmentarzu komunalnym 

w Kościanie; 
9. sesji z cyklu „Wierni Niepodległej”; 
10. powiatowych zawodach jednostek OSP w Racocie; 
11. biegu „Memoriał Czempińskiej Dziesiątki” w ramach ogólnopolskiej akcji – „Cała 

Polska biega”; 
12. koncercie chóru z Rygi; 
13. II Turnieju w Boule na stadionie w Czempiniu – Przewodniczący Rady Miejskiej             

w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz podkreślił, i Ŝ teren zawodów został bardzo 
dobrze przygotowany, co zostało dobrze ocenione przez druŜyny z całej Wielkopolski; 
za co podziękowanie naleŜy się szczególnie dla Pana Włodzimierza Tylińskiego                  
i Stanisława Owsiannego, jak równieŜ głównemu sędziemu zawodów – Janowi 
Kaźmierczakowi.   

14. Turnieju Strzeleckim dla samorządowców z terenu powiatu kościańskiego w Śmiglu; 
15. Kongresie Gmin Wiejskich w Warszawie; 
16. w kaŜdą środę pełnił dyŜur w Urzędzie Gminy w Czempiniu.  

 
Do punktu 16 porządku obrad: 
 
Zastępca Burmistrza Gminy Czempiń Jan Kaźmierczak udzielił odpowiedzi na interpelacje: 

1. Radnego Aleksandra Wielińskiego:  
� pojemniki metalowe z ul. Polnej w Czempiniu zostały zabrane przez Zakład 

Gospodarki Komunalnej w Czempiniu celem przeprowadzenia ich konserwacji; 
� na placu targowym w Czempiniu nie moŜe obowiązywać regulamin, poniewaŜ nie 

jest to targowisko, a jedynie miejsce do targowania; jednakŜe handlowanie na 
chodniku jest zajęciem pasa drogowego; jedynie w okresie złych warunków było 
zezwolenie na handel na parkingu asfaltowym przy targowisku;  

� w sprawie utwardzenia miejsca do targowania – w chwili obecnej naleŜałoby 
teren ten utwardzić szlaką; 

� w sprawie wycięcia krzewów – samosiejek – sprawa została zgłoszona do 
Wojewódzkiego Zarządu Dróg i drzewa do wycinki zostały oznaczone                             
i w momencie, kiedy będą usuwać je, zostaną równieŜ usunięte witki; 
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2. Radnego Jerzego KrzyŜostaniaka:  
� w sprawie usunięcia usterki w kanalizacji – interpelacja zostanie przekazana do 

Zakładu Gospodarki Komunalnej w Czempiniu i Burmistrz zobowiąŜe ZGK do 
podania ostatecznego terminu rozwiązania tej sprawy. Jan Kaźmierczak wskazał, 
Ŝe zasadne będzie odbycie spotkania w tym temacie z Dyrektorem ZGK                      
w  Czempiniu, jak równieŜ przeprowadzenie wizji lokalnej w tym miejscu.  

3. Radnego Włodzimierza Kuciaka:  
� w sprawie usunięcia śmieci – Jan Kaźmierczak wskazał, Ŝe obowiązek 

uporządkowania poboczy spoczywa na właścicielach drogi i do niego zostanie 
skierowane pismo w tej sprawie z prośbą o wskazanie terminu wykonania tych 
prac; 

4. Radnego Augustyna Szymczaka: po wnikliwym zapoznaniu się ze sprawą zostanie 
udzielona pisemna odpowiedź.  

 
Radny Aleksander Wieliński wyraził zdanie, Ŝe nie zadowala go odpowiedź udzielona na 
interpelację w sprawie targowiska, poniewaŜ temat utwardzenia placu podejmowany był juŜ 
w poprzedniej kadencji Rady Miejskiej w Czempiniu i miały zostać przeprowadzone 
rozmowy z Prezesem Gminnej Spółdzielni Samopomoc Chłopska, która jest właścicielem 
tegoŜ gruntu w sprawie zapewnienia odpowiednich warunków handlującym. Radny 
Aleksander Wieliński wskazał, Ŝe jeŜeli są pobierane opłaty za handlowanie na targowisku, to 
powinno się handlującym zapewnić odpowiednie warunki pracy. Radny Aleksander Wieliński 
zwrócił uwagę, Ŝe wiele osób targuje równieŜ na chodnikach obok targowiska i naleŜy 
jednoznacznie określić, Ŝe jest to zabronione, zaś osoba pobierająca opłatę targową powinna 
zwrócić uwagę na takie sytuacje, poniewaŜ niezadowoleni są sprzedający, którzy uiszczają 
opłaty targowe.  
 
Radny Jerzy KrzyŜostaniak wskazał, Ŝe naleŜałoby zadbać o częstsze opróŜnianie 
pojemników na śmieci postawionych na Rynku w Czempiniu (okolice Kościoła), poniewaŜ 
szczególnie w niedzielę są one zapełnione i wyglądają nieestetycznie  
 
Zastępca Burmistrza Gminy Czempiń Jan Kaźmierczak w odniesieniu do wypowiedzi 
radnego Aleksandra Wielińskiego wskazał, Ŝe gmina nie powinna inwestować w teren, który 
nie jest jej własnością, natomiast zobowiązał się do sprawdzenia ustaleń w sprawie 
targowiska, jakie zostały podjęte w poprzedniej kadencji. Jan Kaźmierczak poinformował, Ŝe 
jest w trakcie załatwiania szlaki do utwardzenia tegoŜ terenu.  
Zastępca Burmistrza Gminy Czempiń Jan Kaźmierczak podkreślił, Ŝe handlujący na chodniku 
nie mają prawa tego robić, w związku z czym kwestia ta zostanie zgłoszona osobie 
pobierającej opłaty, aby egzekwowała ten przepis, ponadto, sprawa zostanie zgłoszona 
Kierownikowi Posterunku Policji w Czempiniu, aby Policja mogła udzielić wsparcia                   
w rozwiązaniu tegoŜ problemu, poniewaŜ handlowanie na chodniku jest zajęciem pasa 
drogowego, co jest niezgodne z prawem. 
 
Do punktu 17 porządku obrad: 
 
W wolnych głosach i wnioskach: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz poinformował, Ŝe 
do Rady Miejskiej w Czempiniu wpłynęły pisma: 

1. z dnia 1 października 2007 roku z Głuchowa – podpisane Frąszczak, Wyzuj – stanowi 
załącznik nr 18 do niniejszego protokołu; 
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2. z dnia 3 października 2007 roku Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu – 
stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu;  

3. z dnia 16 października 2007 roku Sołectwa Jarogniewice – stanowi załącznik nr 20 do 
niniejszego protokołu.  

 
Radny Aleksander Wieliński złoŜył podziękowanie dla Zastępcy Burmistrza Gminy Czempiń 
Jana Kaźmierczaka za zorganizowanie II Turnieju Boule, w którym radny uczestniczył 
równieŜ jako zawodnik. Radny Aleksander Wieliński poinformował, Ŝe w dniu 23 września 
2007 roku druŜyna radnych Rady Miejskiej w Czempiniu startowała w Turnieju Strzeleckim 
Samorządowców Powiatu Kościańskiego, w którym zajęła I miejsce, zaś najlepszym 
strzelcem w druŜynie był radny Krzysztof Giemza, reprezentowali gminę radni: Maciej 
Głochowiak, Jerzy KrzyŜostaniak, Piotr Wojciechowski i Aleksander Wieliński. Radny 
Aleksander Wieliński przekazał na ręce Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu 
wygrany puchar.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz pogratulował 
wyróŜnienia druŜynie radnych.  
 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad XIV sesji Rady Miejskiej w Czempiniu Przewodniczący 
Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz zamknął posiedzenie. 
 
 
 
Protokołował:                                                      Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu 
Podinspektor                                                               /-/ Krzysztof Sankiewicz  
mgr Magdalena Głucha  
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